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Zápis č. 6/24 ze schůze OV Plzeňské oblasti ČJF 

konané dne 14. 11. 2024 
 
Místo:     Plzeň Area Bory 
Přítomni za OV (dle abecedy):  Dohnal Petr, Hanáková Jana, Kodadová Michaela, Mentlíková Eva 

Ing., Smolík Radek                                              
Sekretář:     Ing. Jan Paleček 
Hosté:     MVDr. Heda Krügerová 
 
Program schůze: 
 

1. Kontrola zápisu z minulé schůze OV 
2. Vyhodnocení PJT, PDT, hobby tour skoky, drezura 
3. Informace o čerpání rozpočtu 2024, příprava rozpočtu 2025 (podpora sportu z prostředků oblasti, 

příspěvek pořadatelům) 
4. Informace z VV 
5. Plán na rok 2025 – OM Tour apod., STP OM 
6. OCM skoky, drezura, financování 
7. Inventura vybavení – trička, dečky, možnost vybavení pro ostatní – plán, oslovení partnera 
8. Sekretář oblasti 
9. Kooptace nového člena OV 
10. Vyhodnocení sportovců 2024 – počet, místo, kategorie, odznaky 
11. Různé, diskuse, poslední zasedání OV v roce 2024 – setkání s pořadateli závodů 

 
Průběh jednání: 
 
Bod 1.: Vše splněno. 
  
Bod 2.: Ing. Mentlíková vypracuje změny PJT, ostatní změny Hobby tour a Dressage tour připraví R. Smolík. 
Hobby tour skoky byla pro nezájem jezdců zrušena, zůstává Hobby dresage tour. 
 
 Bod 3.: Informaci o čerpání rozpočtu 2024 ke dni schůze podala Ing. Mentlíková. Návrh rozpočtu na rok 2025 
bude vytvořen až po definitivním uzavření rozpočtu 2024 a se znalostí přidělených finančních prostředků pro rok 
2025. Podpora z prostředků oblasti pro rok 2025 bude zachována jako pro letošní rok se zapracováním změn, 
uvedených v zápisu z minulé schůze. Tabulku připraví J. Paleček.  
 
Bod 4.:  Informaci z jednání VV ČJF podala Ing. Mentlíková. Zápis je pro členy ČJF uveden v JISu.  
 
Bod 5.: STP OM pro rok 2025 budou stejné jako v letošním roce – viz bod č. 7 zápisu č2/24 ze 
14.2.2024. Ostatní bude řešeno v rámci schůzky s pořadateli  - viz bod 11 tohoto zápisu. 
 
Bod 6.:  Budou realizována dvě výběrová soustředění OCM skoky a drezura (výběr proběhne z dětí a juniorů, 
kteří se specializují na drezuru). Jedno bude skokové v Krutěnicích 16.-17.11.2024, druhé bude ve Svržně 
začátkem prosince 2024. Pro obě soustředění zaplatí oblast trenéra. 
 
Bod 7.:  Dečky jsou zajištěny v dostatečném počtu, závodní trička se budou řešit příští rok se stejnou 
firmou. Ing. Mentlíková osloví Stanislava Hakra jako možného partnera a domluví možnosti případné 
spolupráce při zajištění vybavení pro doprovod na MČR (ošetřovatelé, rodiče apod.) a ostatní členy 
oblasti. 
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Bod 8.: Sekretář J. Paleček oznámil ukončení činnosti k 31.12.2024. Připraví agendu 

k předání novému sekretáři. Po odsouhlasení všemi členy OV byla navržena a schválena jako nová 
sekretářka od 1.1.2025 Jana Hanáková. Dosavadní sekretář nahlásí ukončení své činnosti na ČJF, aby 
mohly být připraveny příslušné administrativní kroky s tím spojené. 
 
Bod 9.: Od 1.1.2025 bude z OV uvolněna Jana Hanáková a do OV bude kooptována nová členka MVDr. 
Heda Krügerová – odsouhlaseno všemi členy OV včetně navrhované nové členky. 
 
Bod 10.: Tento bod je přesunut na jednání příští schůze s tím, že si všichni členové OV připraví návrhy, 
z kterých pak bude vyhodnocení připraveno. Vyhodnocení sportovců proběhne tradičně na jezdeckém 
plese 1.2.2025 v Plzni Roudná. 
 
Bod 11.: Poslední zasedání OV se uskuteční ve středu 11.12.2024 ve Svržně. Zároveň tam od 18.00 hod. 
proběhne schůzka s pořadateli závodů v sezoně 2025, kde se projednají případné změny nebo dodatky již 
zanesených termínů v JISu a návrhy na pořadatelství OM v roce 2025. Pozvánku pořadatelům zašle J. 
Paleček. 
 
 
Příští schůze: Ve středu 11.12.2024 od 17.00 hod. ve Svržně. 
  
 
                                  Zapsal: Jan Paleček    

                 
                                                                                    

    
                 


